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Επιτροπή Κοινοτήτων Ενδιαφέροντος 

Πρακτικό 1ης Τακτικής Συνεδρίασης (Στρατώνι 26/6/2023) 
 

 

Βασικά στοιχεία: 

Ημερομηνία / ώρα: Τρίτη 27 Ιουνίου 2023, ώρα 15.00, διάρκεια ~2 ώρες 

Τόπος: Στρατώνι, αίθουσα ΝΙΚΟΠΤΟΛΕΜΑ 

Θέμα: 1η Τακτική Συνεδρίαση της Επιτροπής Κοινοτήτων Ενδιαφέροντος 

 

Συμμετέχοντες: 

Α/Α Όνομα Ιδιότητα Παρών Σχόλια 

     

Α Τοπική Κοινωνία    

1 Νίκος Κεφαλάς Στάγειρα ΟΧΙ Είχε δηλώσει αδυναμία 

παρουσίας 

2 Μαρία Ενεχηλίδου Ιερισσός – Πρόεδρος Δ.Σ. ΟΧΙ Είχε δηλώσει αδυναμία 

παρουσίας 

3 Αγαπητός Κιάτος Αρναία – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ Κατά το 2ο μέρος της 

συνεδρίασης 

4 Αστέριος Γκούτσιος Βαρβάρα – Πρόεδρος Δ.Ε. ΟΧΙ Έκτακτη απουσία 

5 Κωνσταντίνος Πασχάλης Μ.Παναγία – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

6 Δέσποινα Παλπάνη Παλαιοχώρι-Μέλος Δ.Ε ΝΑΙ  

7 Ιωάννης Πετράκης Ολυμπιάδα – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

8 Δημήτρης Καραντώνας Νεοχώρι Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

9 Δημήτρης Φαναράς Στάγειρα – Πρόεδρος Δ.Ε. ΟΧΙ Έκτακτη απουσία 

10 Νίκος Αντωνίου Στρατονίκη – Πρόεδρος Δ.Ε. ΝΑΙ  

11 Γιώργος Βαγιωνάς Στρατώνι – Πρόεδρος Δ.Ε. ΟΧΙ Έκτακτη απουσία 

12 Σπύρος Ποδαράς Στρατώνι- Μέλος Δ.Ε ΝΑΙ  

13 Νίκος Ζαγοράκης Στρατώνι- Μέλος Δ.Ε ΝΑΙ  

     

Β Ελληνικός Χρυσός    

1 Ιωάννης Μαλεγκάνος Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

2 Θεοδόσης Γκόντιας Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

3 Ιωάννης Παπακώστας Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

4 Κων/νος Κωνσταντόπουλος Ελληνικός Χρυσός ΝΑΙ  

     

Γ Οργάνωση - Συντονισμός    

1 Θάνος Μπελαλίδης Sympraxis ΝΑΙ  

2 Παύλος Αθηναίος Sympraxis ΝΑΙ  

     

 

Σκοπός Συνεδρίασης: 

▪ Παρουσίαση της Επιτροπής, διευκρινίσεις σχετικά με τον ρόλο και τη λειτουργία της. 

▪ Ορισμός επόμενης συνεδρίασης, καθορισμός ατζέντας θεμάτων.  
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Πρακτικό Συνεδρίασης: 

 

1. Ο εκπρόσωπος της Ελληνικός Χρυσός καλωσόρισε τα μέλη της Επιτροπής και έκανε 

σύντομη παρουσίαση, με περιεχόμενο: 

 

▪ Τη σύνθεση της Επιτροπής, τα κριτήρια συμμετοχής των μελών 

▪ Τον τρόπο λειτουργίας της και το αντικείμενό της 

▪ Ποιος είναι και ποιος δεν είναι ο ρόλος της 

▪ Τις υποχρεώσεις των μελών της Επιτροπής 

▪ Τα επόμενα βήματα και τις αποφάσεις που πρέπει να ληφθούν από την Επιτροπή 

 

(Η παραπάνω παρουσίαση είναι διαθέσιμη για τα μέλη, σε ηλεκτρονική και έντυπη μορφή) 

 

 

2. Κατά τη διάρκεια της παρουσίασης και μετά το τέλος της, τέθηκαν αρκετά θέματα από τους 

συμμετέχοντες: 

 

▪ Ερώτηση σχετικά με τα κριτήρια επιλογής των μελών της Επιτροπής και αν 

προτιμήθηκαν άτομα φιλικά διακείμενα προς την Εταιρεία. 

> Εξηγήθηκε ότι στην Επιτροπή συμμετέχουν οι εκπρόσωποι του Δήμου και των οκτώ 

Δημοτικών Ενοτήτων της Κοινοτήτων Ενδιαφέροντος, όπως και δύο εκπρόσωποι 

Συλλόγων της περιοχής (που δεν έχουν ακόμη αναδειχθεί). Διευκρινίστηκε επίσης ότι η 

στάση των υποψηφίων μελών προς την Εταιρεία δεν είναι κριτήριο, αφού 

προσκλήθηκαν και άτομα με δηλωμένη αντίθετη στάση. 

 

▪ Προβληματισμός σχετικά με τον ουσιαστικό ρόλο της Επιτροπής. Συζητήθηκε εάν 

πρόκειται να προσφέρει πραγματικό έργο ή είναι μια τυπική απαίτηση χωρίς αξία. Στην 

δεύτερη περίπτωση, τα μέλη δήλωσαν ότι δεν επιθυμούν να συνεχίσουν. 

> Απαντήθηκε ότι ο ρόλος της Επιτροπής είναι ξεκάθαρα ουσιαστικός, με σκοπό να 

προσφέρει κρίσιμη συμβολή στην ταχύτερη και αποτελεσματικότερη επίλυση θεμάτων, 

αλλά και στην πρόληψη προβλημάτων και εμπλοκών. Εξηγήθηκε ο τρόπος που η 

Επιτροπή μπορεί να διευκολύνει και να επιταχύνει την αντιμετώπιση προβλημάτων και 

την υλοποίηση έργων. 

 

▪ Προβληματισμός σχετικά με την αποτελεσματικότητα όλων των μέτρων, αφού στο 

σχεδόν ένα έτος από την διαβούλευση λίγα έχουν αλλάξει. «Όλο συζητάμε τα ίδια και 

τίποτε δεν αλλάζει». 

> Απαντήθηκε ότι πράγματι η εξέλιξη είναι αργή, ωστόσο υπάρχει πρόοδος. 

Παρουσιάστηκε ο τρόπος ωρίμανσης των προγραμμάτων και ο ρόλος των 

χρονοβόρων διαδικασιών της γραφειοκρατίας, τόσο από πλευράς της Εταιρείας, όσο 

και από πλευράς Κοινοτήτων και Δήμου. Δόθηκε έμφαση στην ανάγκη εξεύρεσης 

λύσεων για την επιτάχυνση των διαδικασιών. Επίσης, προτάθηκε συνάντηση με τους 

Τοπικούς Εκπροσώπους της ΕταιρείαςCLOs ανά εξάμηνο, για την επισκόπηση της 

προόδου των έργων.  
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▪ Σε συνέχεια του προηγούμενου θέματος, συζητήθηκε η έλλειψη αποτελεσματικού 

συντονισμού μεταξύ Κοινοτήτων, Δήμου και υπηρεσιών του Δήμου, όπως και οι 

ελλείψεις προσωπικού στον Δήμο (π.χ. Τεχνική Υπηρεσία) που οδηγούν σε μεγάλες 

καθυστερήσεις χωρίς ουσιαστικό λόγο. Αυτό αναδείχθηκε πιθανά σαν το μεγαλύτερο 

πρόβλημα στην υλοποίηση λύσεων.  

Επισημάνθηκε ότι η Εταιρεία δεν μπορεί να κάνει πολλά για αυτό, αφού είναι 

υποχρεωμένη να ακολουθεί την διαδικασία μέσω Δήμου, χωρίς ιδιαίτερα περιθώρια 

πίεσης. Συμφωνήθηκε ότι θα πρέπει οι Δημοτικές Ενότητες να οργανωθούν καλύτερα 

μεταξύ τους και να πιέσουν τον Δήμο για ταχύτερη ανταπόκριση, ενώ και η Εταιρεία 

δήλωσε διατεθειμένη να ενισχύσει την προσπάθεια με κάθε δυνατό τρόπο. Αυτή η 

παρέμβαση θα μπορούσε να γίνει πιθανά και μέσω της Επιτροπής Κοινοτήτων 

Ενδιαφέροντος, αφού αυτή περιλαμβάνει τους εκπροσώπους των επηρεαζόμενων 

Κοινοτήτων. 

 

▪ Προτάθηκε να μην απαιτείται πλήρης μελέτη προτεινόμενων έργων πριν την έγκριση, 

για να αποφεύγεται άδικος κόπος, χρόνος και έξοδα. 

> Διευκρινίστηκε από την Εταιρεία ότι δεν απαιτείται πλήρης μελέτη, αλλά συνοπτική 

προμελέτη με βασική τεχνική περιγραφή, προκειμένου να μπορεί να εκτιμηθεί και να 

αξιολογηθεί το αίτημα. 

 

▪ Συζητήθηκε το πάγιο θέμα της κατανομής των επιδοτήσεων και χορηγήσεων μεταξύ 

των Δημοτικών Ενοτήτων και η ανάγκη στάθμισης αυτών με κριτήριο το ισοζύγιο 

όφελος/επιβάρυνση της κάθε μιας από το έργο.  

> Το θέμα συνδέεται επίσης με το παραπάνω, αφού η τελική κατανομή επηρεάζεται 

σημαντικά από τις επιλογές του Δήμου (π.χ. στην περίπτωση των μεταλλευτικών τελών, 

αποτελεί αποκλειστική επιλογή του Δήμου). Συνεπώς, η απάντηση είναι και πάλι 

συνεργασία και πίεση προς τον Δήμο. Επίσης, τέθηκε και πάλι η ανάγκη υλοποίησης 

μελέτης που να δίνει βασικές κατευθύνσεις κατανομής, στη βάση του ισοζυγίου 

όφελος/επιβάρυνση ανά Κοινότητα. 

 

▪ Τέθηκε το θέμα της διέλευσης φορτηγών (συχνότητα και ταχύτητα κίνησης), της 

φθοράς και κατάστασης των δρόμων και των προβλημάτων όχλησης και ασφάλειας. 

 

▪ Επίσης, σε σχέση με την διάχυση της πληροφορίας σε όλα τα επίπεδα, προτάθηκε η 

δημιουργία ψηφιακού εργαλείου που θα διευκολύνει αυτό το έργο. 

 

▪ Συζητήθηκε το ποια θέματα θα πρέπει να είναι αντικείμενο της Επιτροπής και αν θα 

ασχολείται με θέματα που μπορεί να αφορούν μόνο μια συγκεκριμένη Κοινότητα. 

> Συμφωνήθηκε ότι η Επιτροπή θα εστιάζει κυρίως σε θέματα κοινού ενδιαφέροντος, και 

μάλιστα θέματα τα οποία μπορεί να επηρεάσει περισσότερο με βάση τη σύνθεση και το 

ρόλο της. Τα θέματα επιμέρους Κοινοτήτων, συνεχίζουν να αντιμετωπίζονται κατά βάση 

από τους Τοπικούς Εκπροσώπους της Εταιρείας (CLOs). 
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▪ Επισημάνθηκε ότι οι εκπρόσωποι των Δημοτικών Ενοτήτων (κυρίως εκείνοι με μικρότερη 

εμπειρία στην αυτοδιοίκηση) δυσκολεύονται να προσαρμοστούν στις νέες διαδικασίες 

(υποβολή αιτημάτων ΕΚΕ, μηχανισμός υποβολής παραπόνων, κλπ), ενώ και η 

μετάβαση γίνεται απότομα, χωρίς σαφές σχέδιο και προγραμματισμό, αφήνοντας 

συχνά τις Κοινότητες μετέωρες. Ζητήθηκε λοιπόν μεγαλύτερη κατανόηση και στήριξη 

από την Εταιρεία, στο βαθμό που εξαρτάται από αυτήν, ώστε η προσαρμογή στα νέα 

δεδομένα να γίνει πιο ομαλά. Ζητήθηκε από τους εκπρόσωπους της Εταιρείας να είναι 

σε στενή επαφή και δεκτικοί προς τους εκπροσώπους της αυτοδιοίκησης, προκειμένου 

να ενισχυθεί η σχέση και η εμπιστοσύνη. 

 

 

3. Έγινε σύντομη υπενθυμιστική παρουσίαση του Συστήματος Υποβολής Αναφορών και 

επισημάνθηκε η ουσιαστική σημασία του στην αναγνώριση και επίλυση προβλημάτων. 

 

4. Συζητήθηκε ο χρόνος της επόμενης συνεδρίασης. Συμφωνήθηκε σαν πιθανή περίοδος το 

διάστημα μεταξύ 15 και 20 Σεπτεμβρίου (μετά την έναρξη των σχολείων και αρκετά πριν τις 

αυτοδιοικητικές εκλογές). Πιθανή ημερομηνία η Τρίτη 19 Σεπτεμβρίου 2023. 

 

 

5. Υπενθυμίστηκε ότι θα πρέπει να αναδειχθούν δύο επιπλέον μέλη της Επιτροπής, 

εκπρόσωποι Τοπικών  Συλλόγων. 

 

 

6. Τέθηκαν από τα μέλη πιθανά θέματα συζήτησης για την επόμενη συνεδρίαση: 

 

▪ Κανονισμός λειτουργίας Επιτροπής Κοινοτήτων Ενδιαφέροντος, λοιπά θέματα 

διαδικασιών και λειτουργίας. 

▪ Εταιρική Κοινωνική Ευθύνη – Κριτήρια, προδιαγραφές, διαδικασίες – Σχέση και 

συνεργασία με Δήμο και Τεχνική Υπηρεσία 

▪ Ενημέρωση για την πορεία του έργου 

▪ Κίνηση φορτηγών 

▪ Ανεργία 

▪ Εργολάβοι – υποχρεώσεις, προδιαγραφές, συμπεριφορά 

▪ Περιβαλλοντολογική αποκατάσταση 

▪ Έργα – Υποχρεώσεις της Εταιρείας (π.χ. δρόμοι)    

 

Διευκρινίστηκε ότι υπάρχει το περιθώριο υποβολής επιπλέον προτεινόμενων θεμάτων μέσα 

στο επόμενο διάστημα, πριν την επόμενη συνεδρίαση. Προτείνεται η επεξεργασία των 

θεμάτων σε επίπεδο τοπικών Κοινοτήτων, μέσα από Τοπικά Συμβούλια και επαφή με τους 

τοπικούς φορείς,  ώστε να εξασφαλίζεται η μέγιστη δυνατή αντιπροσωπευτικότητα στην 

Επιτροπή και η μεταφορά όλων των θέσεων και απόψεων. Πάντως, με το δεδομένο ότι 

στην πράξη δεν είναι δυνατό να καλυφθεί πλήρως μεγάλος αριθμός θεμάτων, θα πρέπει 

να γίνει επιλογή των πιο σημαντικών, που αφορούν όλες τις Κοινότητες και που η Επιτροπή 

μπορεί με κάποιο τρόπο να συμβάλλει πιο αποτελεσματικά στην εξέλιξή τους. 
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Επόμενα βήματα (μέχρι την επόμενη συνεδρίαση): 

 Εργασία Χρόνος Υπεύθυνος 

1 Μελέτη υλικού (Πρακτικά, Κανονισμός κλπ) και 

καταγραφή σχολίων ή παρατηρήσεων. 

Κατόπιν της παραλαβής  Μέλη Επιτροπής  

2 Ενημέρωση Κοινοτήτων, Επαφή με τους τοπικούς 

φορείς, Τοπικά Συμβούλια.  

Συζήτηση, καταγραφή απόψεων κοινού.  

Επαφή με εκπροσώπους Ε.Χ όπου χρειάζεται. 

Κατά το διάστημα μέχρι 

τη 2η συνεδρίαση 

Μέλη Επιτροπής  

3 Επεξεργασία πλαισίου και τρόπου ανάδειξης των 

δύο επιπλέον μελών (εκπροσώπων Συλλόγων). 

Κατά το διάστημα μέχρι 

τη 2η συνεδρίαση 

Μέλη Επιτροπής  

4 Συγκέντρωση προτεινόμενων θεμάτων προς 

συζήτηση στη 2η συνεδρίαση, υποβολή. 

Κατά το διάστημα μέχρι 

τη 2η συνεδρίαση 

Μέλη Επιτροπής  

5 Αποστολή προτεινόμενης θεματολογίας 2ης 

συνεδρίασης. 

Τέλη Αυγούστου Ελληνικός Χρυσός 

6 Τελικές προτάσεις θεμάτων 2ης συνεδρίασης, 

επιλογή. 

Αρχές Σεπτεμβρίου Μέλη Επιτροπής, 

Ελληνικός Χρυσός  

7 Επαφή με τα μέλη, οριστικοποίηση χρόνου & 

τόπου 2ης συνεδρίασης. 

Αρχές Σεπτεμβρίου Ελληνικός Χρυσός 

8 Αποστολή τελικής θεματολογίας 2ης 

συνεδρίασης. 

Αρχές Σεπτεμβρίου Ελληνικός Χρυσός 

 


